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Til regeludvalget. 
Ude af banen. 
Hej alle. 
Vi havde i dag en situation som gav anledning til mange forskellige svar. 
Rød går igennem bue 4, krockerer blå som også var på vej gennem bue 4. 
I slaget til bue 5 går blå udenfor banen på bagsiden af buen og rød går igennem buen 
uden at gå ud. 
Hvad er status? Blå skal selvfølgelig lægges ind, men har rød fået retten til et slag evt. 
krockering af blå? 
Hilsen Erik Schou 
AIG Slagelse. 

24. september 2016 

DGI Krocket – Regeludvalget 

Regeludvalget har behandlet spørgsmålet fra Erik Schou.  

Et enigt regeludvalg er kommet til følgende afgørelse: 

Rød kugle har ikke flere slag 

Af § 3 stk. 10 fremgår det at ”Der højest kan tabes ét slag, uanset hvor mange fejl der 
laves i det udførte slag. Det er altid det først opnåede slag, der tabes”.  
Af § 3 stk. 10 fremgår det at: ”Der tabes slag når én eller flere kugler  løber ud af banen .”  
Da krockeringen skal ske i første slag efter passage af buen, mister rød et slag for at 
skyde blå uden for banen. Rød har dermed mistet retten til krockering. 
 
 

Med venlig hilsen regeludvalget 
 

Carl Ejnar Friis Lyngsø, formand 
Herluf Rasmussen, udvalgsmedlem 

Tommy Risum, udvalgsmedlem 
 

 


